
BR.0063-4-1/10 

Protokół Nr 1/10 

z posiedzenia komisji rewizyjnej w dniu 14 grudnia 2010r. 

W posiedzeniu uczestniczyli radni- zgodnie z listą obecności oraz Pan Ryszard Pietkiewicz. 

Porządek spotkania: 

1.Ustlenie planu pracy komisji na I półrocze 2011r. 

2. Sprawy organizacyjne.  

Ad. 1 

Komisja jednogłośnie ustaliła następujący plan pracy: 

Termin Tematyka posiedzenia 

18 stycznia 
(wtorek) 

godz.13:00 

1. Kontrola przetargów na sprzedaŜ nieruchomości. 
2.  Kontrola czynności egzekucyjnych UMiG 

15 lutego 
(wtorek) 

godz.13:00 

1. Analiza kosztów administracyjnych UMiG za rok 2010. 
 

15 marca 
(wtorek) 

godz.13:00 

1. ZWIK działalność finansowo – gospodarcza za II półrocze 2010 roku. 
2. Opiniowanie sprawozdania Burmistrza z wykonania budŜetu za 2010 rok i 

wniosek w sprawie udzielenia absolutorium. 
19 kwietnia 

(wtorek) 
godz.13:00 

1. Działalność hali widowiskowo – sportowej. 
2. Wpływy i wydatki związane z działalnością strefy płatnego parkowania. 

17 maja 
(wtorek) 

godz.13:00 

1. Działalność OSP w Gminie Sobótka. 
2. Kontrola ściągalności podatków. 

21 czerwca 
(wtorek) 

godz. 13:00 
 

1. Koszty działalności jednostek budŜetowych za rok 2010 (Muzeum 
ŚlęŜańskie, OSiR i ŚOK 

 

 

Przewodniczący Komisji Mirosław Rybka  zapytał czy moŜna wpisać w kaŜdym miesiącu 
„sprawy róŜne”? 

Pan Ryszard Pietkiewicz wyjaśniła, Ŝe komisja działa na podstawie uchwalonego planu 
pracy i kaŜda nowa kontrola musi zostać zlecona przez całą radę. Zapytał członków komisji, 
czy znany jest im statut gminy, poniewaŜ to właśnie w nim zawarty jest tzw. wzorzec 
postępowania komisji rewizyjnej. Dodał, Ŝe komisja rewizyjna jest jedną z najwaŜniejszych 
komisji. Poinformował, Ŝe komisja moŜe przeprowadzać kontrolę na podstawie dokumentów 
w urzędzie, lub z stosownym upowaŜnieniem moŜe udać się do jednostki. Przedstawił część 
statutu mówiącą o trybie przeprowadzania kontroli. 



Przewodniczący Komisji Mirosław Rybka poruszył problem wydzierŜawionego ośrodka 
zdrowia w Będkowicach i pisma Pani Kajderowicz w tej sprawie, w którym prosi ona o 
zbadanie, kto dopuścił się dewastacji lokalu. Dodał, Ŝe wskazano m.in. na brak kaloryferów, 
kontaktów itp. 

Pan Ryszard Pietkiewicz powiedział, Ŝe powinien być dokładny opis majątku przed 
przetargiem, aby nie było później niejasności. 

Poruszono problem ilości mieszkań komunalnych, którymi administruje ZBM. 

Rozdano radnym wyniki kontroli przeprowadzonej przez Regionalną Izbę Obrachunkową 
oraz Urząd Kontroli Skarbowej. 

 

Protokołowała: Przewodniczący Komisji 

Agata Rekść        Mirosław Rybka 

 

 


